
 

 

Referat styremøte 02.22 Finnmark elghund klubb 

 

Dato:  Tirsdag 03.05.22 kl. 18.00 Teams 

Innkaldt:  Niklas Kruge Guthu, Jonny Andersen, Ronny Berg, Erik Strifeldt, Arnulf Losvar,  

  Per A, Amundsen 

Meldt forfall: Niklas K. Guthu, Ronny Berg 

Saker: 

07.22 Referat 01.22 

 Godkjenning av referat 01.22. 

Vedtak: Referat godkjent med kommentar at styret kjøpte inn 5 pc og ikke 3  (sak 6.22)                                                                                                                                    

08.22  Post inn - ut  

• NM Løshund 2022 Legges ut på nettsiden og oppfordrer personer med hunder til å søke.  

09.22 Bandhundkurs Kirkenes 08-11.07 

Bandhundkurs med Camilla Hartz Repshus fra elghundforbundet fredag 08.07 og separate bandhundprøver 

lørdag og søndag 09-10.07 i Pasvik – Neiden.  

Separat invitasjon til bandhundeiere på FB og hjemmesiden vår, søknad om tilskudd sendes studieforbundet 

natur og miljø 

Vedtak: Styret anbefaler at det jobbes videre med bandhundkurs og prøver denne helgen og at vi henter opp 

Camilla Hartz Repshus fra forbundsstyret til å holde kurset. Må vi ha flere dommere enn vi har tilgjengelig så 

må vi leie dommere sørfra. De elever og aspiranter som er startet på utdanning må være med denne helgen.

  

10.22 Aversjonstrening 

Det blir aversjonstrening 11.06.22 i Billefjord. Legges ut på hjemmeside og FB med påmelding via 

hjemmesiden.  

Vedtak: Positivt at dette tilbudet er kommer ut til hundefolket, differensiert påmeldingsavgift, endring i 

påmeldingsskjema til ID nr. 

11.22 Ringtrening 

Ringtrening i Kirkenes gjennomføres likens som i 2021, er det andre plasser i fylket hvor vi kan få dette til, 

søknad om tilskudd sendes studieforbundet natur og miljø 

Vedtak: Styret støtter tiltaket og leier instruktør (kr 4000,-) styret anbefaler at dagen før utstilling så kan vi 

tilby deltakere ringtreningskurs8 vi avsetter ca 2 timer)  



  

12.22 Vipps konto 

Skal vi opprette en ny Vippskonto for klubben? Den nye Vippskontoen har flere valg og da kan vi legge inn 

for eksempel 1 jakker, 2 rosetter, 3 glass, 4 Caps osv. Dette blir som en nettbutikk 

 Vedtak: Styret støtter forslaget og det opprettes ny vippskonto samt at den gamle 11935 beholdes ut året.  

13.22 Eposter til styrets medlemmer 

Skal vi opprette personlige eposter til styrets medlemmer?  

 Vedtak: Styret ønsker ikke egen epostkonto fra elghunden, de mener det holder med sin egen.  

14.22 Eventuelt 

• NM båndhund junior: Styret oppfordrer aktuelle kandidater til å sende en søknad til FEHK innen 15.06.2022 

• Hjemmesiden er snart oppe og fungerer, men oppgaven må deles internt i styret.  

• Loddsalget går sin gang, det er solgt ut 26 av 60 hele blokker.  

 

Møtet slutt 18.45 

 

Trond K. Hansen 

Leder 


